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Z Á P I S N I C A  č. 3/2022 
zo zasadnutia komisie MsZ sociálnej a zdravotnej, konanej dňa  26.05.2022 

 
 
Prezencia: - prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program : 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN o sociálnych službách 2022 

3. Rôzne 

4. Záver  

 

 

      Dňa 26.05.2022 o 14,00 hod. v sobášnej miestnosti Mestského úradu v Senci zasadala 

komisia MsZ sociálna a zdravotná. Prítomných privítala predsedníčka komisie MsZ sociálnej 

a zdravotnej – PhDr. Gabriella Németh.  

    Členovia komisie nemohli hlasovať o zmene VZN č.3/2020 týkajúcej sa zvyšovania  úhrad 

za poskytované sociálne služby mestom Senec z dôvodu, že zasadnutia komisie sa 

nezúčastnila nadpolovičná väčšina všetkých členov a tým pádom nebola komisia uznášania 

schopná. 

     Napriek tomu vznikla ale diskusia k navrhovaným zmenám, z ktorej vyplynulo, že  za 

sociálnu službu poskytovanú v zariadení opatrovateľskej služby v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Senec je výška úhrady veľmi nízka a nepokryje prevádzkové náklady. Preto prítomné 

členky komisie sa dohodli, že navrhnuté navýšenie v ZOS na ďalšom zasadnutí by podporili. 

V ostatných častiach návrh na zvyšovanie úhrad za poskytované sociálne služby mestom 

Senec nepodporovali z dôvodu, že v rozpočte mesta na rok 2022 sú dostatočné zdroje na 

pokrytie nákladov na poskytované sociálne služby. Po ťažkej, krízovej situácie spôsobenej 

pandémiou a vzhľadom na neustály a rapídny rast inflácie, cien energií a základných potravín 

by zvyšovanie úhrad  malo negatívny dopad na kvalitu života seniorov odkázaných na pomoc.  

Zvyšovať akékoľvek úhrady za sociálne služby dôchodcom, keď sa dôchodky zvyšujú len 

o minimum oproti inflácii, nie je správne, ani spravodlivé riešenie. Zvýšenie nákladov na 

sociálne služby by sa malo do budúcna postupne zvyšovať podľa vývoja inflácie a reálnych 

EON spojené s poskytovaním sociálnych  služieb v zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Senec. Členovia komisie sociálnej a zdravotnej navrhujú, aby zdroje na pokrytie 

prípadného schodku vo výdavkoch v oblasti poskytovaných sociálnych služieb sa mesto 

Senec snažilo nájsť aj iným spôsobom, ako prenesením finančnej záťaže na seniorov, napr. aj  

hľadaním zdrojov v iných kapitolách rozpočtu. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                         PhDr. Gabriella Németh v.r. 

                                                                                             predsedníčka komisie 
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Zapísala: Mgr. Erika Fülöp  - tajomníčka   

V Senci, dňa 26.05.2022 

 

 

 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

             materiál.. 


